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Van: Keijzer, M.  

Verzonden: woensdag 7 oktober 2015 0:25 

Aan: Commissie VWS 

CC: Senne M.; Teunissen Ton; Clemens H. 

Onderwerp: Uitzending Een Vandaag 1/1/15 over openbaarheid 

 

Geachte griffier, 

 

Op 1 oktober jl. zond Een Vandaag bijgevoegd item uit. http://t.co/16UGxBXTro Het ging 

over de beperkte uitleg van de overheid van de Wet openbaarheid van bestuur. Een van de 

twee onderwerpen ging over het opvragen van stukken met betrekking tot het PGB-

trekkingsrecht. Zoals jullie weten vraag ik ook al sinds het vroege voorjaar van 2015 om die 

stukken.  

 

Blijkbaar was de aangekondigde uitzending de reden waarom VWS na vijf maanden eindelijk 

een besluit nam, namelijk een weigering. Maanden te laat. Maar ook weer getuigend van 

onvoldoende transparantie. En dat terwijl 2015 het jaar van transparantie is. Blijkbaar geldt 

dat wel voor de zorgsector maar niet voor VWS.  

 

Een van die stukken die nu opgevraagd word, is het oordeel van de CIO van VWS. Dit is niet 

zomaar een ambtenaar.  Op basis van eerder ICT-falen is door het kabinet besloten dat een 

ICT-project niet kan starten met een negatief oordeel van de departementale CIO, tenzij de 

secretaris-generaal (SG) dit oordeel terzijde legt. Uiteindelijk is het de verantwoordelijkheid 

van de vakminister om de combinatie van risico’s en doelstellingen van het project te wegen 

en een besluit te nemen over de start van een project. Dit laatste is weer vastgelegd naar 

aanleiding van het rapport van de tijdelijke commissie ICT. 

 

 

De Algemene Rekenkamer heeft overigens wel inzage gehad in het oordeel van de CIO en 

citeert daar ook deels uit in hun Verantwoordingsverzoek. Dit is mede grond geweest voor het 

zeer negatieve oordeel van de Rekenkamer.  

 

 

Mede namens de SP, D66, PVV, CU en 50Plus verzoek ik de staatssecretaris de stukken waar 

Een Vandaag om verzocht heeft per ommegaande naar de commissie te sturen? Het betreft het 

oordeel van de CIO uit maart 2014 en de verslagen van de stuurgroep Trekkingsrecht.  

 

 

De redenen hiervoor zijn dat de overheid zelf transparant moet zijn over de afwegingen die 

gemaakt zijn en openheid de enige manier is op basis waarvan geleerd kan worden van 

gemaakte fouten. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

Mona Keijzer 

 

CDA Lid Tweede Kamer 

 

http://t.co/16UGxBXTro

